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l. W dniu 16 września 2024 r. Sołectwie Bystra w Gminn ' sro u Kultury "Prom k"
odbyło się zebranie wiejskie. Zebranie rozpoczęło o godz. 17. 09. Zasady i tryb zwołania
zebrania były zgodne ze statutem sołectwa określonym w § 12 ust. 2.

2. Obecni w sali zostali powitani przez Sołtysa Wojciecha Forysia, który otworzył obrady.
W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy sołectwa - 64 osoby wg listy obecności oraz
zaproszeni goście. Lista obecności na zebraniu wiejskim Sołectwa Bystra stanowi
załącznik nr l do protokołu.

3. Na przewodniczącego zebrania został powołany Grzegorz Gabor-zatwierdzony ilością
głosów "za" 61, "przeciw" 0, "wstrzymujących się" 3.

4. Przewodniczący przedstawił porządek obrad na podstawie projektu przedłożonego
przez Sołtysa, który został zatwierdzony głosami: "za" 64, "przeciw" 0,
"wstrzymujących się" 0. Porządek obrad stanowi załącznik nr 2

5. Na protokolanta powołano Olimpie Podwacietnik. Wybór potwierdza 100% głosów.
6. Do Komisji Mandatowej została wybrana Dominika Fleszar i Maria Fijak - "za'

głosowało 100% zebranych.
7. W skład Komisji Uchwał i Wniosków zostali wybrani: Teresa Pryszcz, Mirosław Siuda,

Edward Stokłosa - zatwierdzona 100% głosami "za".
8. Po odczytaniu protokołu Komisji Mandatowej przewodniczący zebrania stwierdził, iż

zebranie jest prawomocne do podejmowania uchwał. Protokół Komisji Mandatowej
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

9. W dalszym punkcie zebrania Sołtys Wojciech Foryś przedstawił sprawozdanie
z realizacji zadań wykonanych w roku 2024. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do
protokołu.

10. Następnie przewodniczący omówił propozycje działań do realizacji w roku 2024
i zaproponował przyjęcie Uchwałą zmiany nazw zadań. W związku z koniecznością
objęcia prac konserwatorskich przed budynkiem przy ulicy 2H i niewystarczającymi
środkami należy zmienić planowane zadanie na:

- modernizację wiaty przystankowej przy Zajeździe pod Źródłem,

- wykonanie wentylacji w siedzibie KGW Bystra,

- zakup tablic i koszy.

Środki planowane na Pożegnanie Lata przeznaczyć na Dzień Seniora.

Za przyjęciem Uchwały nr 2 w sprawie zmian nazw w planie budżetowym 2024 funduszu
sołeckiego głosowało "za" - 60, "przeciw" - 0, wstrzymujących się "4". Uchwała została
przyjęta.

11. Przewodniczący przedstawił propozycję podziału środków funduszu sołeckiego na rok
2025 w kwocie 95 143,00 na realizację przedsięwzięć w poszczególnych zadaniach:



l. Poprawa estetyki w sołectwie -17 000 zł,
II. Poprawa bezpieczeństwa oraz infrastruktury na terenie sołectwa - 58 173, 30 zł,
III. Dofinansowanie imprez kulturalnych i sportowych na terenie sołectwa -

19 969,70 zł.

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wniosku o przeznaczenie środków z
funduszu sołeckiego głosowało: "za" było 58 uczestników zebrania, "przeciw" - 0,
"wstrzymało się" od głosu 6.

12. Kolejnym punktem zebrania było omówienie stanu studium. Prezentację przygotował
j omówił Michał Affanasowicz przedstawiając bilans terenu oraz zagrożenia, na jakie
pozwala studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
określane jako studium uwarunkowań w obecnej formie m. in. pogorszenie jakości
życia mieszkańców, zmniejszenie powierzchni zielonej, brak miejsc w szkołach i
przedszkolach, problemy z wodą, smogiem, dewastacja środowiska. Pan Affanasowicz
dodał, że po zebraniu zbierane będą podpisy w sprawie
przeprowadzenia referendum gminnego dotyczącego zmiany studium uwarunkowań.

13. Po prezentacji głos zabrał Wójt Gminy Wilkowice Maciej Mrówka, który podał
informacje dotyczące obecnego stanu projektu studium wyłożonego do publicznego
wglądu zgodnie z ogłoszeniem z 29 lutego tego roku. Obowiązujące studium powstało
w 2010 roku i sankcjonuje przyjęte w nim parametry, założenia zieleni, projekt nie
zmienia krajobrazu, utrzymuje strefę gospodarczą i nie planuje kolejowego centrum
przesiadkowego. Przypomniał, że poprzedni Wójt Janusz Zemanek wycofał się z zapisu
o budowie wielorodzinnej, która była planowana w zapisie studium sporządzanym
zgodnie z umową z 2021 roku, inwestor wycofał się także z propozycji budowania
spalarni. Maciej Mrówka dodał, że sprawa studium nie jest łatwa, odnosi się do całej
gminy, procedura jest czasochłonna i kosztowna, a po wejściu w życie Nowelizacji
gmina musi w terminie do 31. 12.2025 uchwalić plan ogólny dla obszaru całej gminy.
Odrzucenie obecnej wersji spowoduje obowiązek tworzenia nowego, a to wiąże się
z dodatkowymi kosztami.

14. Dyskusja i wolne wnioski kierowane do byłego i obecnego Wójta gminy Wilkowice,
Sołtysa - opis poruszanych tematów:
Były Wójt Janusz Zemanek ustosunkował się do przedstawionej prezentacji i zmian
wstudium, co wywołało dyskusję, w której głos zabrali mieszkańcy Bystrej: Mirosław
Siuda, Izabela Plewniak, Jolanta Kasprzyk, Andrzej Ostrowski, Jerzy Golus, Ewa
Szczepaniak, Katarzyna Kozioł, Rafał Babiński. Michał Affanasowicz poprosił o
spotkanie z obecnym Wójtem w celu wyjaśnienia zapisów w połączeniu z odniesieniem
do prezentacji dotyczącej zmian w studium. Wójt Maciej Mrówka wyraził zgodę.
Marcin Adamczyk, poprosił w imieniu mieszkańców o pomoc w rozwiązaniu
problemów z ulicą Skośną, która obecnie jest zagrodzona przez właściciela jednej
z działek.

Krzysztof Lasek zgłosił fatalny stan ulicy Długiej, na której brakuje odwodnienia,
a spływająca z lasu woda niszczy jej nawierzchnię i zalewa posiadłości.
Joanna Wąsiak zaapelowała o wskazanie miejsca dla pieszych przy Dyrektorówce,
Ponieważ dużo ludzi starszych, dzieci i młodzieży przechodzi w tym miejscy, a najbliższe



pasy są w dużej odległości. W odpowiedzi Adam Caputa - Radny Powiatu,
odpowiedział, że planowana jest tam przebudowa skrzyżowania z uwzględnieniem
bezpiecznego przejścia, tylko nie ma środków, jednakże będąc członkiem Komisji
Bezpieczeństwa zasygnalizuje o konieczności wprowadzenia zasadnych zmian.
Maja Ostrowska zasygnalizowała potrzebę wykonania progu zwalniającego na odcinku
prostej drogi na ulicy Fałata poniżej Muzeum ze względu na niebezpiecznie
poruszających się z dużą prędkości kierowców, którzy organizują rajdy. Adam Caputa
odpowiedział, iż był rozważany taki pomysł, choć większość mieszkańców Bystrej, jaki
Przedsiębiorstwo MZK uznało to za problematyczne, spowalniające ruch autobusów,
powodujące awarie i wydłużony czas ruchu, co wpłynęło na zaniechanie tego tematu.
Jednakże przyznano rację, iż problem ten należy rozwiązać.
Stanisława Karch zwróciła się z prośbą o wyczyszczenie koryta rzek z drzew, gałęzi,
krzewów, co utrudnia przepływ wody. Poproszono o złożenie pisma do Urzędu Gminy,
co zostanie skonsultowane w Wodami Polskimi, które są właścicielami tych terenów.
Marta Dunat prosi o wyczyszczenie przepustów na ulicy Kolorowej, ponieważ
niedrożne powodują gromadzenie się wody w tym rejonie i podtopienia mieszkańców.
W tej też sprawie głos zabrała Pani Mendelowska - mieszkanka ulicy Kolorowej, która
zgłosiła konieczność odtworzenia stanu drogi po podłączeniu instalacji wodociągowej,
za co odpowiada Spółka Wodociągowa.
Maria Jakubiec zapytała o plany remontu ulicy Klimczoka, która miała być
remontowana. Odpowiedź Wójta Macieja Mrówki brzmiała, iż w pierwszej kolejności
prowadzone są regulacje prawne, które są w trakcie postępowania administracyjnego,
w dalszej kolejności, jeśli pojawią się środki będzie planowany remont.
Henryka Ślusarczyk zwróciła się z prośbą o naprawę ulicy Prostej, gdzie nakładka
asfaltowa obiecana była przez Radną Hannę Maślankę. Dziury zasypywane są tylko
przed okresem Święta Zmarłych ze względu na objazd z cmentarza.
Anna Williams w imieniu Dyrekcji Szkoły Podstawowej nr l w Bystrej, Rady Rodziców
oraz uczniów poprosiła o możliwość kontynuowania zajęć ceramiki, gdyż do tej pory
nie udzielono informacji czy zajęcia te będą się odbywać. Wójt Maciej Mrówka
poinformował, że zajęcia te odbywały się w ramach Programu Profilaktyczno-
Wychowawczego, a środki te nie zostały jeszcze rozdzielone dla placówek.
Leszek Biel wskazał o dobroczynnych wpływach zajęć pływania na sprawność fizyczną,
rozwój zdolności motorycznych, jest doskonałą formą rekreacji ruchowej i zapytał, czy
w placówce szkolnej w gminie jest w planach wybudowanie basenu. Odpowiedź była
negatywna, gdyż koszty budowania oraz utrzymania basenu są ogromne, co
przewyższa budżet gminy. Jednakże w poparciu rodziców poinformował, że uczniowie
z gminy Wilkowice systematycznie uczestniczą w zajęciach na basenie w ramach
projektu gminnego.
Na zakończenie dyskusji o stosunek do studium i decyzję w tej sprawie została
zapytana Alina Macher - Radna Gminy Wilkowice, która odpowiedziała, że jako
mieszkanka będzie głosować zgodnie z tym jak ślubowała, mając na względzie dobro
gminy i mieszkańców. Sołtys Wsi Bystra zaprosił zainteresowanych na zebranie Rady
Sołeckiej, które odbywa się w pierwszy wtorek miesiąca w budynku przy ulicy J. Fałata
2H.



15. Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków - Teresa Pryszcz przeczytała protokół,
który jest załącznikiem nr 5, przedstawiając do przyjęcia przez Zebranie Wiejskie
uchwały i wnioski. Za przyjęciem sprawozdania Sołtysa z wykonania zadań sołeckich
roku 2024 głosowało 63, "przeciw" 0, "wstrzymujących się": l. Uchwałę 2 i 3
przegłosowano w trakcie zebrania.
Odnotowano wnioski mieszkańców:

l) Uwzględnić wnioski mieszkańców dotyczące Studium przy jego procesowaniu.
2) Poczynić starania o naprawę i uregulowanie drogi Długiej w Bystrej.
3) Poczynić starania o przejście dla pieszych do przejścia przez ulice Fałata na przystanki

przy Szpitalu Pulmonologicznym i Przychodni.
4) Poczynić starania o zmniejszenie szybkości pojazdów na ulicy Fałata, przez zwiększenie

patroli policji lub wykonanie progów zwalniających.
5) Wniosek o uporządkowanie brzegów koryta rzeki Białki; usunięcie drzew i krzewów.
6) Sprawdzić przepustowość odwodnienia zarurowanego potoku przy ulicach Kościelnej

i Ogrodowej.

7) Utrzymywać drożność kanałów i kratek odwodnienia ulic w sołectwie Bystra.
8) Wniosek o naprawę drogi Kolorowej na odcinku ostatniej awarii rury wodociągowej.
9) Poczynić całościowy remont odcinka ul. Klimczoka od Zajazdu pod Źródłem do Spółki

Wodociągowej.

10) Wniosek o naprawę ulicy Prostej w stronę cmentarza.
11) Wniosek o sprawdzenie zgodności zapisów studium z prawem Unii Europejskiej

odnośnie wymaganej powierzchni zielonej NRL.
12) Wniosek o uruchomienie zajęć pozalekcyjnych ceramiki w Szkole Podstawowej nr l

w Bystrej.

16. Przewodniczący Grzegorz Gabor podziękować za obecność, zaprosił na Dzień Seniora,
który odbędzie się 5. 10. 2024r i tym akcentem o godz. 20. 00 zakończono zebranie
wiejskie w Bystrej.

Protokołowała:
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Przewodniczący zebrania:

Podpis Podpis
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Lista zaproszonych gości na zebraniu wiejskim Sołectwa Bystra
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ZEBRANIE WIEJSJIE SOŁECTWA BYSTRA 16-09-2024R.

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości
2. Wybór Przewodniczącego zebrania
3. Przedstawienie porządku obrad
4. Wybór:

a) Protokolanta zebrania (Olimpia Podwacietnik)
b) Komisji Mandatowej ( Dominika Fleszar, Maria Rjak)\
c) Komisji Wniosków i Uchwał (Teresa Pryszcz, Mirosław Siuda, Edward

Stokłosa)

5. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.
6. Informacja Sołtysa o realizacji funduszu sołeckiego za rok 2024.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian nazwy zadań funduszu sołeckiego na

rok 2024
8. Podjęcie uchwały w sprawie proponowanego podziału środków Funduszu

Sołeckiego na rok 2025
9. Omówienie stanu studium Gminy Wilkowice (Michał Afanasowicz)
lO. Dyskusja i wolne wnioski
11. Protokół Komisji Wniosków i uchwał
12. Zakończeni zebrania
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Protokół

Komisji Mandatowej

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

w dniu 16 września 2024 r.

Komisja w składzie:

i. . !:i ^.. FI>1ft<
2. ?W^^pr PL.̂ 2^Ł

Stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra zwołane zostało zgodnie ze §11 ust. 2 i 3
Statutu Sołectwa.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w
Sołectwie, tj. poprzez ogłoszenia rozmieszone na terenie całej wsi na tablicach ogłoszeń oraz
na stronie internetowej Gminy Wilkowice oraz miesięczniku "Głos Gminy Wilkowice

W zebraniu udział bierze ... ..^ '... mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §13 Statutu Sołectwa Bystra, dzisiejsze Zebranie Wiejskie jest
prawomocne do podejmowania uchwał.

Podpisy członków Komisji.

,... CM.. ^
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Protokół Komisji Uchwał i Wniosków

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra
w dniu 16 września 2024r.

Komisja w składzie:
1. Teresa Pryszcz

2. Mirosław Siuda

3. Edward Stoktosa

4.

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze Zebranie Wiejskie
następujące uchwały i wnioski:

UCHWAŁY:

1. Przyjąć sprawozdanie Sołtysa z wykonania zadań sołeckich roku 2024.
2. Przyjąć proponowaną zmianę nazwy zadań w planie budżetu 2024 Rady Sołeckiej.
3. Przyjąć przedstawiony na dzisiejszym Walnym Zebraniu budżet sołecki Bystrej na

rok 2025.

WNIOSKI:

1. Uwzględnić wnioski mieszkańców dotyczące Studium przy jego procesowaniu.
2. Poczynić starania o naprawę i uregulowanie drogi Długiej w Bystrej.
3. Poczynić starania o przejście dla pieszych do przejścia przez ulice Fałata na

przystanki przy Szpitalu Pulmonologicznym i Przychodni.
4. Poczynić starania o zmniejszenie szybkości pojazdów na ulicy Fatata, przez

zwiększenie patroli policji lub wykonanie progów zwalniających.
5. Wniosek o uporządkowanie brzegów koryta rzeki Białki; usunięcie drzew i krzewów.
6. Sprawdzić przepustowość odwodnienia zarurowanego potoku przy ulicach

Kościelnej i Ogrodowej.

7. Utrzymywać drożność kanałów i kratek odwodnienia ulic w sołectwie Bystra.
8. Wniosek o naprawę drogi Kolorowej na odcinku ostatniej awarii rury wodociągowej.
9. Poczynić całościowy remont odcinka ul. Klimczoka od Zajazdu pod Źródłem do

Spółki Wodociągowej.
10. Wniosek o naprawę ulicy Prostej w stronę cmentarza.

11. Wniosek o sprawdzenie zgodności zapisów studium z prawem Unii Europejskiej
odnośnie wymaganej powierzchni zielonej WNRL.

12. Wniosek o uruchomienie zajęć pozalekcyjnych ceramiki w Szkole Podstawowej nr 1
w Bystrej.

Podpisy Członkó Kom'sji:





Załącznik do Protokołu
z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra

UCHWAŁA nr 1

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra z dnia 16 września 2024 r.

§1

Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra uchwala, co następuje: PrzyJmuJRi. zatwiRrdza
sprawozdanie Sołtysa sołectwa Bystra z wykonania zadań sołeckich w roku
2024.

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Protokolant: Przewodniczący Zebrania:

^

Olimpia Podwacietnik Grzegorz Gabor





Załącznik do Protokołu
z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra

UCHWAŁA nr 2

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra z dnia 16 września 2024 r.

§1

Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra uchwala, co następuje: przyjmuje i zatwierdza^
proponowaną zmianę nazwy zadań w planie budżetu 2024 roku Rady Sołeckiej
na zapisy:

l. Zmiana zadania : "Zagospodarowanie terenu przy budynku gminnym przy
ul. J.Fałata 2H" na zadania:
- modernizacja wiaty przystankowej przy Zajeździe pod Źródłem.
- wykonanie wentylacji w pomieszczeniach Koła Gospodyń w Bystrej
- zakup ławek
- zakup tablic informacyjnych ,. _. "."

II. Zmiana zadania "Zorganizowanie pożegnania lata dla dzieci i mtodzieźy"
na zadanie " Dzień Seniora"

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Protokolant: Przewodniczący Zebrania:

Olimpia Podwacietnik Grzegorz Gabor





Załącznik do Protokołu
z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra

UCHWAŁA nr 3

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra z dnia 16 września 2024 r.

§1

Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra uchwala, co następuje: przyjmuje i zatwerdza
przedstawiony na dzisiejszym zebraniu budżet Sołecki Bystrej na rok 2025.
W załączeniu "Projekt Funduszu Sołeckiego na ro 2025

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Protokolant: Przewodniczący Zebrania:

Olimpia Podwacietnik Grzegorz Gabor




